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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de geringe belangstelling voor 
prestatiebeloning (ingezonden 6 april 2012). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «School wil geen prestatieloon»?1 

Vraag 2
Is het waar dat slechts circa 40 van de 1600 schoolbesturen zich hebben 
aangemeld voor een experiment met prestatiebeloning? 

Vraag 3
Hoe verklaart u de geringe belangstelling voor prestatiebeloning vanuit de 
scholen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er zeer weinig draagvlak is voor prestatiebeloning in 
het onderwijs? 

Vraag 5
Kunt u zich voorstellen dat talloze mensen in het onderwijs (en daarbuiten) 
liever willen dat u het geld voor prestatiebeloning gebruikt om de bezuiniging 
op het «passend onderwijs» mee te verminderen? 

Vraag 6
Bent u bereid om uw plan voor prestatiebeloning (voorlopig) in te trekken, 
vanwege het gebrek aan draagvlak?

1 Algemeen Dagblad, 4 april 2012.
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